
        Protokół z XLI Sesji 

         Rady Dzielnicy XVII, 

         „Wzgórza Krzesławickie”, 

         os. Na Stoku 15 

         z dnia 22 lutego 2018 r. godz. 18
00 

 

Porządek obrad XLI Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.1025.2017.BS 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.6.2018.BS 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie 

z pismem ML-02.7123.12.2018.MM 

4.4 budowy Przystanku Kolejowego Osobowego SKA ,,Kraków Lubocza” dla Szybkiej Kolei 

Aglomeracyjnej w Krakowie 

4.5 rewitalizacji boiska i skoczni do skoku w dal w Szkole Podstawowej Nr 98 

4.6 montażu progów zwalniających na ul. Darwina (kierunek ul. Niewielka, ul. Sybiraków)  

w Krakowie 

4.7 montażu oznakowania pionowego B-35 z tabliczką informacyjną  określającą czas zakazu 

parkowania w rejonie budynków 14A i 15A os. Na Wzgórzach  w Krakowie 

4.8 opinii do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Dla wybranych obszarów 

przyrodniczych miasta Krakowa” 

4.9 rozdysponowania dodatkowych środków dla jednostek pomocniczych Gminy Miejskiej 

Kraków na realizację zadań w roku 2018 

4.10 wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do 

realizacji w latach 2018 - 2020 

4.11 stacji roweru miejskiego „Wavelo” 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 17 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 

 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XLI Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 



ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 
 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 

 

ad.4.1.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.1025.2017.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych . Pozytywna opinia Zarządu  
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.1025.2017.BS 
 

ad.4.2.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.6.2018.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.6.2018.BS 
 

ad.4.3.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.12.2018.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-

02.7123.12.2018.MM 
 

ad.4.4.  budowy Przystanku Kolejowego Osobowego SKA ,,Kraków Lubocza” dla Szybkiej Kolei 

Aglomeracyjnej w Krakowie 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie budowy Przystanku 

Kolejowego Osobowego SKA ,,Kraków Lubocza” dla Szybkiej Kolei Aglomeracyjnej w Krakowie 

 

ad.4.5.  rewitalizacji boiska i skoczni do skoku w dal w Szkole Podstawowej Nr 98 
Projekt Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki. Pozytywna opinia Zarządu  

Głos zabrał p. L. Zaleński, p. St. Madej 
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie rewitalizacji boiska i skoczni 

do skoku w dal w Szkole Podstawowej Nr 98 
 

ad.4.6.  montażu progów zwalniających na ul. Darwina (kierunek ul. Niewielka, ul. Sybiraków)  

w Krakowie 
Projekt Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu. 

Pan J. Wójcik zapoznał zebranych z projektem uchwały.  
Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie montażu progów zwalniających na  

ul. Darwina (kierunek ul. Niewielka, ul. Sybiraków) w Krakowie w głosowaniu: za 16, przeciw – 1, 

wstrzymało się - 0 
 

ad.4.7.  montażu oznakowania pionowego B-35 z tabliczką informacyjną określającą czas zakazu 

parkowania w rejonie budynków 14A i 15A os. Na Wzgórzach  w Krakowie 
Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu.  

Pan J. Wójcik zapoznał zebranych z projektem uchwały. Głos zabrali również: p. S. Adamczyk oraz 

p. St. Madej 
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie montażu oznakowania 

pionowego B-35 z tabliczką informacyjną  określającą czas zakazu parkowania w rejonie budynków 

14A i 15A os. Na Wzgórzach  w Krakowie 



ad.4.7.  opinii do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Dla wybranych obszarów 

przyrodniczych miasta Krakowa” 
Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu  

Głos zabrali:. p. J. Kawa, p. W. Wojnarski, p. K. Frankiewicz, p. St. Madej. 
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Dla wybranych obszarów przyrodniczych miasta Krakowa” 
 

ad.4.9.  rozdysponowania dodatkowych środków dla jednostek pomocniczych Gminy Miejskiej 

Kraków na realizację zadań w roku 2018 
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki, Komisji Zdrowia 

i Spraw Społecznych, Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej  
Głos zabrali:. p. Ł. Sęk, p. St. Madej, p. K. Frankiewicz 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie rozdysponowania 

dodatkowych środków dla jednostek pomocniczych Gminy Miejskiej Kraków na realizację zadań w 

roku 2018 
 

ad.4.10.  wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych 

planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2018 – 2020 
Projekt uchwały Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej  

Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały. 
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2018 – 2020 
 

ad.4.11.  stacji roweru miejskiego „Wavelo” 
Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu  

p. J. Wójcik zapoznał zebranych z projektem uchwały. Głos zabrali również: p. L. Zaleński,  

p. St. Madej 
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie stacji roweru miejskiego 

„Wavelo” 
 

ad.5. Interpelacje i zapytania 
Brak 

 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 
Przewodniczący zapoznał zebranych z pismem Wydziału Spraw Administracyjnych  w sprawie opinii 

dot. sprzedaży napojów alkoholowych informując, że pismo to zostanie skierowane na posiedzenie 

Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Dzielnicy XVII, która przygotuje 

stosowny projekt uchwały w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy Pan G. Rojewski  XVII zapoznał 

zebranych ze sprawami omawianymi podczas ostatniego posiedzenia Komisji, na które zostali 

zaproszenie przedstawiciele Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie.  

 

 

 

 

 

 

 



 

Następnie Przewodniczący odczytał terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII 

w miesiącu marcu 2018: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 05 i 19.03.2018r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 07.03.2018r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 12.03.2018r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 15.03.2018r 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

- 

14.03.2018r. 

15.03.2018r. 

06.03.2018r 

 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

22 maja 2018r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 1930 zamknął posiedzenie XLI Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


